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Närvarolista 
Beslutande 
Ledamöter 

Amanda Lindblad (S), ordförande  
Glenn Andersson (S)  
Anders Wigelsbo (C), vice ordförande  
Magnus Edman (SD)  
Erik Hamrin (M), 2:e vice ordförande 
 

Närvarande ersättare Camilla Runerås (S) kl. 09.00 – 12.20  
Sture Johansson (C)  
Henric Eriksson (SD)  
Tomas Bergling (M)  
Hanna Westman (SBÄ) kl. 09.00 – 17.55 
 

Närvarande representanter Magnus Holm (KD)  
Mona Johansson (L) kl. 09.00 – 12.20  
Ingela Kilholm Lindström (MP) kl. 09.00 – 16.00 
Johanna Ritvadotter (V) 

Övriga deltagare Inger Lindström, ekonomichef § 115, § 133 - § 134  
Marta Karlström, planarkitekt § 118 - § 128  
Mikael Byström, planarkitekt § 118 - § 128  
Victor Zakrisson, planchef, § 118 - § 128  
Lars Wedlin, samhällsbyggnadschef, § 118 - § 128, § 133 
Åsa Kling, teknisk chef, §129, § 133  
David Lugnet, säkerhetschef, § 133  
Andreas Fernros, stf räddningschef, § 133  
Isak Holstensson, förhandlingschef, § 133  
Cissi Lööv, näringslivschef, deltar via Teams, § 133  
Mikaela Assarsson, verksamhetscontroller, § 133  
Sofia Högerberg, verksamhetscontroller, § 133  
Anna Cedervång, controller, § 134  
Anna Eklund, redovisningsansvarig, § 134  
Arminé Kanakanian, stabschef  
Malin Selldén Wahlman, sekreterare 
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Innehållsförteckning 
 
§ 114 Godkännande av föredragningslista  2024/4 4 
§ 115 Remiss av SOU 2024:50 Nätt och jämnt - Likvärdighet och effektivitet i 

kommunsektorn 
2024/674 5 

§ 116 Remiss; Effektivare tillsyn över apotek, bättre skydd vid patientskador 
samt översyn av handel med receptfria läkemedel (SOU 2023:101) 

2024/625 6 - 7 

§ 117 Samverkansavtal; Upphandling Hallstahammar 2024/996 8 - 10 
§ 118 Detaljplan för Gnejsen 1 - planbesked 2024/496 11 - 14 
§ 119 Beslut om avslutande av planuppdrag; Gudmunstorp/Katrinelund 

(Planprogram) (2018/976) 
2024/960 15 

§ 120 Beslut om avslutande av planuppdrag; Del av Östaberg (Dnr 2018/254) 2024/992 16 
§ 121 Beslut om avslutande av planuppdrag; DPä 4060 Norrängen 2023/43 17 
§ 122 Beslut om avslutande av planuppdrag; Gravhagen (Dnr 2019/1425) 2024/993 18 
§ 123 Beslut om avslutande av planuppdrag; Stadsskogen 2:152 2021/479 19 
§ 124 Beslut om avslutande av planuppdrag; Ekebyäng Silvergruvan 1:4 (Dnr 

2014/273) 
2024/994 20 

§ 125 Avslutande av planuppdrag; Gärdesta modulskola 2022/558 21 
§ 126 Planuppdrag för utvidgning Salberga kriminalvårdsanstalt, Kristina 

4:245 och del av Kristina 4:4 
2024/964 22 

§ 127 Avslutande av planuppdrag Norrängen  2024/965 23 
§ 128 Nytt planuppdrag Kärrbäcksbo 2024/995 24 - 26 
§ 129 Åtgärder för ekonomi i balans, Tekniska kontoret 2024/988 27 - 31 
§ 133 Delårsrapport 2024-08-31, Kommunstyrelsens verksamheter och 

överförmyndare 
2024/974 32 - 35 

§ 134 Delårsrapport 2024-08-31, Sala kommun 2024/975 36 - 39 
§ 135 Redovisning av motioner som ej behandlats inom ett år, hösten 2024 2024/981 40 
§ 136 Redovisning av medborgarförslag som ej behandlats inom ett år, 

hösten 2024 
2024/982 41 

§ 137 Redovisning av verkställande av bifallna motioner och 
medborgarförslag, hösten 2024 

2024/983 42 

§ 138 Samlingsärende 2024 - Anmälningsärende kommunstyrelsens 
förvaltning/ledningsutskott 

2024/1 43 

§ 139 Information/övriga frågor 2024/4 44 
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Dnr 2024/4 

KSLU § 114 Godkännande av föredragningslista  

Yrkanden 
Ordförande Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet beslutar, 
att godkänna föredragningslistan i sin helhet. 

BESLUT 
Ledningsutskottet beslutar, 
att godkänna föredragningslistan i sin helhet. 
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Dnr 2024/674 

KSLU § 115 Remiss av SOU 2024:50 Nätt och jämnt - Likvärdighet och 
effektivitet i kommunsektorn  

INLEDNING 
Utjämningskommittén 2022 har haft i uppdrag att göra en bred översyn av systemet 
för kommunalekonomisk utjämning och LSS-utjämningen samt vid behov föreslå 
förändringar. 

I uppdraget har också ingått att se över vilka av dagens riktade statsbidrag som 
skulle kunna inordnas i det generella statsbidraget till kommunsektorn. Därutöver 
har kommittén haft i uppdrag att lämna förslag på åtgärder för att motverka höga 
och ökande skattesatser i kommuner och regioner, inklusive åtgärder för att minska 
risken för negativa bieffekter av inkomstutjämningen på tillväxten. 

De förändringar som kommittén föreslår i detta betänkande föreslås införas från och 
med den 1 januari 2026. Remissvaren ska ha kommit in till Finansdepartementet 
senast den 8 november 2024. 

Ekonomikontoret har skrivit fram ett remissvar. 

Beslutsunderlag 
KS 2024.5091 -  Missiv 
KS 2024.3388 - Remisshandling - SOU 2024:50 Nätt och jämnt - Likvärdighet och 
effektivitet i kommunsektorn, del 1 
KS 2024.3389 - Remisshandling - SOU 2024:50 Nätt och jämnt - Likvärdighet och 
effektivitet i kommunsektorn, del 2 

Ärendet föredras av ekonomichef Inger Lindström. 

Yrkanden 
Ordförande Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen beslutar, 
att med redaktionell ändring, till Finansdepartementet avge yttrande över 
betänkandet Nätt och jämnt – Likvärdighet och effektivitet i kommunsektorn SOU 
2024:50 i enlighet med bilaga KS 2024.5091. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer sitt eget yrkande mot avslag och finner yrkandet bifallet. 

BESLUT 
Ledningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen beslutar, 
att med redaktionell ändring, till Finansdepartementet avge yttrande över 
betänkandet Nätt och jämnt – Likvärdighet och effektivitet i kommunsektorn SOU 
2024:50 i enlighet med bilaga KS 2024.5091,  

 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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Dnr 2024/625 

KSLU § 116 Remiss; Effektivare tillsyn över apotek, bättre skydd vid 
patientskador samt översyn av handel med receptfria läkemedel 
(SOU 2023:101)  

INLEDNING 
Under juni skickade Socialdepartementet en remiss för betänkandet Effektivare 
tillsyn över apotek, bättre skydd vid patientskador samt översyn av handel med 
receptfria läkemedel (SOU 2023:101). I betänkandet Effektivare tillsyn över apotek, 
bättre skydd vid patientskador samt översyn av handel med receptfria läkemedel (SOU 
2023:101) har man utrett granska rätten till ersättning vid infektions- och 
katastrofskador, försäkringsskydd vid skador orsakade av läkemedel utanför 
godkänd indikation samt regleringen av detaljhandeln med vissa receptfria 
läkemedel. Detta remissvar fokuserar på det föreslagna lagändringsförslaget som 
rör detaljhandeln med vissa receptfria läkemedel och dess påverkan på 
kommunerna. 

 I betänkandet föreslås flera ändringar i lagen om handel med vissa receptfria 
läkemedel, där både Läkemedelsverket och kommunerna får ett delat tillsynsansvar. 
Kommunerna åläggs nya skyldigheter, inklusive upprättande av tillsynsplaner och 
rapportering till Läkemedelsverket. Trots förslaget om att införandet av 
tillståndskrav kan minska arbetsbelastningen, ställs ökade krav på kommunernas 
tillsynsverksamhet och administration. Kommunerna förväntas även finansiera 
denna tillsyn genom höjda avgifter, men den ekonomiska kompensationen är 
otillräckligt utredd. Därför efterfrågas en mer ingående konsekvensbedömning av 
lagförslagets påverkan på kommunernas resurser och ansvar. 

Beslutsunderlag 
KS 2024.5092 - Sala kommuns yttrande över betänkandet Effektivare tillsyn över 
apotek, bättre skydd vid patientskador samt översyn av handel med receptfria 
läkemedel (SOU 2023:101) 
KS 2024.3009 - Effektivare tillsyn över apotek, bättre skydd vid patientskador samt 
översyn av handel med receptfria läkemedel (SOU 2023:101) 
KS 2024.3010 - Remissmissiv 

Ärendet föredras av stabschef Arminé Kanakanian. 

Yrkanden 
Ordförande Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen beslutar, 
att med redaktionell ändring, till Socialdepartementet avge yttrande över 
betänkandet Effektivare tillsyn över apotek, bättre skydd vid patientskador samt 
översyn av handel med receptfria läkemedel (SOU 2023:101), i enlighet med Bilaga KS 
2024.5092. 
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KSLU § 116 fortsättning 

Erik Hamrin (M) yrkar tillägg 
att komplettera remissvaret med resonemang kring behovet av att staten tar ett 
sammanhållande ansvar för de systemstödslösningar som ska användas för denna 
rapportering, detta för att minska arbetsbördan för kommunerna och därmed de 
företag som verkar där. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer sitt eget yrkande mot avslag och finner yrkandet bifallet. 
Ordföranden ställer Erik Hamrins (M) tilläggsyrkande mot avslag och finner 
tilläggsyrkandet bifallet. 

BESLUT 
Ledningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen beslutar, 
att med redaktionell ändring, till Socialdepartementet avge yttrande över 
betänkandet Effektivare tillsyn över apotek, bättre skydd vid patientskador samt 
översyn av handel med receptfria läkemedel (SOU 2023:101), i enlighet med Bilaga KS,  
2024.5092, samt 
att komplettera remissvaret med resonemang kring behovet av att staten tar ett 
sammanhållande ansvar för de systemstödslösningar som ska användas för denna 
rapportering, detta för att minska arbetsbördan för kommunerna och därmed de 
företag som verkar där. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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Dnr 2024/996 

KSLU § 117 Samverkansavtal; Upphandling Hallstahammar  

INLEDNING 
Kommundirektörer för Salas och Hallstahammars kommuner har under första 
halvåret 2024 fört dialog kring att ingå samverkan avseende 
upphandlingsverksamhet. Dialogen initierades av Hallstahammar kommun som 
önskade samverka med Sala kommun. Samverkan omfattar ett helhetsgrepp kring 
Hallstahammar kommuns upphandlingsverksamhet och ett utbyte av kunskap och 
erfarenheter.  

Sala kommuns upphandlingsverksamhet har under det senaste året utvecklats och 
bedriver idag en ändamålsenlig och strukturerad verksamhet. Stabschef bedömer 
att upphandlingsenheten har möjlighet att utöka verksamheten till att även omfatta 
Hallstahammar kommun. Samverkan ska möjliggöra utökad resurs för 
upphandlingsenheten.  

Samverkan bedöms generera positiva effekter för bägge kommuner.  

Samverkansavtalet föreslås träda i kraft i januari 2025. 

Beslutsunderlag 
KS 2024.5093 – Missiv 
KS 2024.5094 – Samverkansavtal 

Ärendet föredras av stabschef Arminé Kanakanian. 

Yrkanden 
Ordförande Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen beslutar, 
att ingå samverkansavtal med Hallstahammars kommun avseende 
upphandlingsverksamhet, i enlighet med Bilaga KS 2024.5094. 

Magnus Edman (SD) yrkar tillägg 
att uppdra till Kanslienheten att ta fram en plan för utvärdering av avtalets 
genomförande. 

Erik Hamrin (M) yrkar tillägg 
att Kanslienheten uppdras att fram till kommunstyrelsens sammanträde genomför 
en riskanalys utifrån ekonomiskt perspektiv för Sala kommuns deltagande i detta 
avtal. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer sitt eget yrkande mot avslag och finner yrkandet bifallet. 
Ordföranden ställer Magnus Edmans (SD) tilläggsyrkande mot avslag och finner 
tilläggsyrkandet bifallet. 
Ordföranden ställer Erik Hamrins (M) tilläggsyrkande mot avslag och finner 
tilläggsyrkandet avslaget. 
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KSLU § 117 fortsättning 

BESLUT 
Ledningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen beslutar, 
att ingå samverkansavtal med Hallstahammars kommun avseende 
upphandlingsverksamhet, i enlighet med Bilaga KS 2024.5094, samt 
att uppdra till Kanslienheten att ta fram en plan för utvärdering av avtalets 
genomförande. 

Reservation 
Erik Hamrin (M) och Magnus Edman (SD) inkommer med skriftlig reservation. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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Sala 2024-10-03 

            
  

Reservation KSLU 2024-10-02 

Punkt 4: Samverkansavtal Upphandling Hallstahammar 

 

Det kan mycket väl ligga i Sala kommuns intresse att skapa ett avtal 

för samverkan inom upphandling med Hallstahammar. Men det 

avtal som ligger för förslag idag lämnar, som vi ser det, ett antal 

frågor obesvarade.  

Dels är det oklart hur avvikelser från normal arbetsbelastning ska 

hanteras. Det är också uppenbart att ett avtal till fast pris riskerar att 

skapa sned ekonomisk belastning. En rimligare fördelning av 

kostnaderna hade varit att enhetens samtliga kostnader fördelas över 

de båda kommunerna baserat på respektive dels nyttjande av 

resurserna.  

Även undantagshantering vad gäller resursbrist och 

prioriteringsmekanismer saknas i avtalet.  

Det är därför som vi yrkade på ett genomförande av en riskanalys 

utifrån ekonomiskt perspektiv för Sala kommuns deltagande i detta 

avtal. 

När detta nu inte blir av finns stora risker att Sala kommun återigen 

ingår ett avtal som kommer innebära ekonomiska risker som i 

slutändan kommer att få bäras av kommunens invånare. 

 

 

För Moderaterna och Sverigedemokraterna 

Erik Hamrin (M), Oppositionsråd 

Magnus Edman (SD), gruppledare 
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Dnr 2024/496 

KSLU § 118 Detaljplan för Gnejsen 1 - planbesked  

INLEDNING 
Ansökan om planbesked inkom den 15 maj 2024 från Åkrahallen AB. Syftet med 
detaljplanen är att pröva möjligheten att utöka Åkrahallens parkering söderut mot 
Dalhemsleden för att möjliggöra gångstråk inom fastigheten för att öka säkerheten.   

Det är viktigt att allmänna intressen och användningen av omkringliggande 
omgivningar inte begränsas eller försämras med föreslagen exploatering. Detta 
kommer bevakas och tas med i kommande arbete, bland annat genom 
trafiksäkerheten inte ska försämras på Dalhemsleden, eller att omhändertagandet 
av dagvatten längs leden inte ska påverkas negativt.  

Genom ett gemensamt planarbete för Åkrahallens parkering och Lärkanområdet, 
kan samordningsvinster göras. Plan- och utvecklingsenheten föreslår därför att 
planstarten inväntas tills beslut om det nya badhuset i Lärkanområdet fattats. 

Om exempelvis Lärkanområdet inte blir platsen för ett nytt badhus, kan planarbetet 
för Gnejsen 1 startas upp som en egen mindre frimärksplan. Förslaget är att denna 
väntetid inte bör bli längre än cirka ett år från att planbesked beslutats. 

Planarbete bedöms kunna påbörjas under sista kvartalet 2025. Detaljplanen bedöms 
kunna vinna laga kraft ett år efter det att ett detaljplanearbete startas, under 
förutsättning att den inte överklagas. 

Beslutsunderlag 
KS 2024.5095 – Missiv 
KS 2024.5096 - Gnejsen 1 - planbesked   
KS 2024.2252 – Ansökan om ny/ändrad detaljplan  

Ärendet föredras av planarkitekt Marta Karlström. 

Yrkanden 
Ordförande Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet beslutar, 
att ett positivt planbesked ska ges för planändring av Gnejsen 1 och att ett 
planarbete kommer inledas som senast om ett år från att planbesked beslutats. 

Anders Wigelsbo (C) yrkar bifall till Amanda Lindblads (S) yrkande. 

Erik Hamrin (M) yrkar 
att ledningsutskottet beslutar 
att ett positivt planbesked ska ges för planändring av Gnejsen 1 och att planarbete 
ska inledas omgående. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer sitt eget yrkande mot Erik Hamrins (M) yrkande och finner sitt 
eget yrkande bifallet. 

 

11S
ig

na
tu

re
 re

fe
re

nc
e:

 a
0f

a2
20

d-
e5

47
-4

68
b-

90
3c

-2
22

8b
d3

07
07

4



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
LEDNINGSUTSKOTTET 

Sammanträdesdatum 

  

2024-10-02 

 

 
 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

 

KSLU § 118 fortsättning 

Votering 
Votering begärs och följande propositionsordning godkänns.  
Den som stödjer ordförande Amanda Lindblads (S) yrkande röstar JA och den som 
stödjer Erik Hamrins (M) yrkande röstar NEJ. 

Vid voteringen avges 3 JA-röster [Amanda Lindblad (S), Glenn Andersson (S), 
Anders Wigelsbo (C) och 2 NEJ-röster Magnus Edman (SD) och Erik Hamrin (M)]. 

BESLUT 
Ledningsutskottet beslutar, 
att ett positivt planbesked ska ges för planändring av Gnejsen 1 och att ett 
planarbete kommer inledas som senast om ett år från att planbesked beslutats.                                                       

Reservationer 
Erik Hamrin (M) och Magnus Edman (SD) inkommer med skriftlig reservation.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skickas till 
Plan- och utvecklingsenheten 
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Sala 2024-10-03 

            
  

Reservation KSLU 2024-10-02 

Punkt 5: Detaljplan för Gnejsen 1 – planbesked 

 

Att välja att vänta med ett ärende som ger kommunen förbättrad 

trafiksäkerhet, särskilt när en företagare aktivt försöker ta ansvar för 

situationen, är både förvånande och oansvarigt.  

Kommunens uppdrag är att skapa en trygg och säker miljö för både 

företagare och medborgare, och när en entreprenör tydligt signalerar 

att trafiksäkerheten på en parkering behöver åtgärdas så snabbt som 

möjligt, borde det vara en självklarhet att agera direkt. 

Att hänvisa till potentiella "samordningsvinster" utan att kunna ge 

några konkreta uppgifter om deras storlek eller säkerhet, och 

dessutom signallera en ambitionsnivå om start först om ett år är 

inget annat än en direkt nedprioritering av både säkerhet och 

företagsamhet.  

Trafiksäkerhet kan inte vänta. Risken är att vi, under tiden vi väntar 

på dessa osäkra samordningsvinster, indirekt utsätter medborgare för 

onödiga risker. 

Dessutom sänder detta beslut en felaktig signal. Den företagare som 

tar initiativ och försöker förbättra säkerheten för sina kunder och sin 

personal ska inte prioriteras ner på så lösa grunder. Kommunen bör 

stötta och underlätta, inte vänta och se. 

Vi hade här en konkret möjlighet att starta arbetet omgående och 

visa att vi prioriterar både säkerhet och ett bra företagsklimat. Istället 

väljer styret att på svaga grunder förhala processen. 

Denna typ av långsamt agerande är det sista Sala behöver i en tid då 

vi borde göra allt för att främja tillväxt och säkerhet. 
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Sala 2024-10-03 

            
  

 

Vi reserverar oss därför mot ledningsutskottets beslut att inte inleda 

detta planarbete omgående och påtalar återigen på att arbetet borde 

ha startats direkt för att förbättra trafiksäkerheten på ICA Åkrahallen 

så snabbt det bara går. 

 

För Moderaterna och Sverigedemokraterna 

Erik Hamrin (M), Oppositionsråd 

Magnus Edman (SD), gruppledare 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
LEDNINGSUTSKOTTET 

Sammanträdesdatum 

  

2024-10-02 

 

 
 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

Dnr 2024/960 

KSLU § 119 Beslut om avslutande av planuppdrag; Gudmunstorp/Katrinelund 
(2018/976)  

INLEDNING 
Det finns beslutade planuppdrag vars framdrift legat helt still under en längre tid. 
Dessa planer har, lite förenklat, fått sina planuppdrag utan att grundförutsättningar i 
tillräckligt hög grad undersökts och beaktats innan de togs upp för beslut, 
alternativt att förutsättningarna, av olika skäl, under planarbetets gång förändrats 
så att färdigställande av planen blivit svårframkomlig. Skäl för avslutande av 
planuppdraget redogörs för i bilagd PM. 

Beslutsunderlag 
KS 2024.5097 - Missiv  
KS 2024.5098 - PM – Beslut om avslutande av planuppdrag 

Ärendet föredras av planarkitekt Mikael Byström. 

Yrkanden 
Ordförande Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet beslutar, 
att planuppdrag 2018/976 – Gudmunstorp/Katrinelund avslutas. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer sitt eget yrkande mot avslag och finner yrkandet bifallet. 

BESLUT 
Ledningsutskottet beslutar, 
att planuppdrag 2018/976 – Gudmunstorp/Katrinelund avslutas. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skickas till 
Plan- och utvecklingsenheten 

 

15S
ig

na
tu

re
 re

fe
re

nc
e:

 a
0f

a2
20

d-
e5

47
-4

68
b-

90
3c

-2
22

8b
d3

07
07

4



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
LEDNINGSUTSKOTTET 

Sammanträdesdatum 

  

2024-10-02 

 

 
 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

Dnr 2024/992 

KSLU § 120 Beslut om avslutande av planuppdrag; Del av Östaberg 
(2018/254)  

INLEDNING 
Det finns beslutade planuppdrag vars framdrift legat helt still under en längre tid. 
Dessa planer har, lite förenklat, fått sina planuppdrag utan att grundförutsättningar i 
tillräckligt hög grad undersökts och beaktats innan de togs upp för beslut, 
alternativt att förutsättningarna, av olika skäl, under planarbetets gång förändrats 
så att färdigställande av planen blivit svårframkomlig. Skäl för avslutande av 
planuppdragen redogörs för i bilagd PM. 

Beslutsunderlag 
KS 2024.5100 – Missiv 
KS 2024.5099 - PM - Beslut om avslutande av planuppdrag  

Ärendet föredras av planarkitekt Mikael Byström. 

Yrkanden 
Ordförande Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet beslutar, 
att planuppdrag 2018/254 Del av Östaberg, Kristina 4:8 avslutas. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer sitt eget yrkande mot avslag och finner yrkandet bifallet. 

BESLUT 
Ledningsutskottet beslutar, 
att planuppdrag 2018/254 Del av Östaberg, Kristina 4:8 avslutas.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skickas till 
Plan- och utvecklingsenheten 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
LEDNINGSUTSKOTTET 

Sammanträdesdatum 

  

2024-10-02 

 

 
 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

Dnr 2023/43 

KSLU § 121 Beslut om avslutande av planuppdrag; DPä 4060 Norrängen 
(2023/43) 

INLEDNING 
Det finns beslutade planuppdrag vars framdrift legat helt still under en längre tid. 
Dessa planer har, lite förenklat, fått sina planuppdrag utan att grundförutsättningar i 
tillräckligt hög grad undersökts och beaktats innan de togs upp för beslut, 
alternativt att förutsättningarna, av olika skäl, under planarbetets gång förändrats 
så att färdigställande av planen blivit svårframkomlig. Skäl för avslutande av 
planuppdragen redogörs för i bilagd PM. 

Beslutsunderlag 
KS 2024.5101 – Missiv 
KS 2024.5102 - PM - Beslut om avslutande av planuppdrag  

Ärendet föredras av planarkitekt Mikael Byström. 

Yrkanden 
Ordförande Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet beslutar, 
att planuppdrag 2023/43 Ändring av DP 4060 Norrängen avslutas. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer sitt eget yrkande mot avslag och finner yrkandet bifallet. 

BESLUT 
Ledningsutskottet beslutar, 
att planuppdrag 2023/43 Ändring av DP 4060 Norrängen avslutas.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skickas till 
Plan- och utvecklingsenheten 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
LEDNINGSUTSKOTTET 

Sammanträdesdatum 

  

2024-10-02 

 

 
 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

Dnr 2024/993 

KSLU § 122 Beslut om avslutande av planuppdrag; Gravhagen (2019/1425)  

INLEDNING 
Det finns beslutade planuppdrag vars framdrift legat helt still under en längre tid. 
Dessa planer har, lite förenklat, fått sina planuppdrag utan att grundförutsättningar i 
tillräckligt hög grad undersökts och beaktats innan de togs upp för beslut, 
alternativt att förutsättningarna, av olika skäl, under planarbetets gång förändrats 
så att färdigställande av planen blivit svårframkomlig. Skäl för avslutande av 
planuppdragen redogörs för i bilagd PM. 

Beslutsunderlag 
KS 2024.5103 - Missiv  
KS 2024.5104 - PM - Beslut om avslutande av planuppdrag 

Ärendet föredras av planarkitekt Mikael Byström. 

Yrkanden 
Ordförande Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet beslutar, 
att planuppdrag 2019/1425 Gravhagen avslutas. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer sitt eget yrkande mot avslag och finner yrkandet bifallet. 

BESLUT 
Ledningsutskottet beslutar, 
att planuppdrag 2019/1425 Gravhagen avslutas. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skickas till 
Plan- och utvecklingsenheten 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
LEDNINGSUTSKOTTET 

Sammanträdesdatum 

  

2024-10-02 

 

 
 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

Dnr 2021/479 

KSLU § 123 Beslut om avslutande av planuppdrag; Stadsskogen 2:152 
(2021/479) 

INLEDNING 
Det finns beslutade planuppdrag vars framdrift legat helt still under en längre tid. 
Dessa planer har, lite förenklat, fått sina planuppdrag utan att grundförutsättningar i 
tillräckligt hög grad undersökts och beaktats innan de togs upp för beslut, 
alternativt att förutsättningarna, av olika skäl, under planarbetets gång förändrats 
så att färdigställande av planen blivit svårframkomlig. Skäl för avslutande av 
planuppdragen redogörs för i bilagd PM. 

Beslutsunderlag 
KS 2024.5105 – Missiv 
KS 2024.5106 - PM - Beslut om avslutande av planuppdrag 

Ärendet föredras av planarkitekt Mikael Byström. 

Yrkanden 
Ordförande Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet beslutar, 
att planuppdrag 2021/479 Stadsskogen 2:152 avslutas. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer sitt eget yrkande mot avslag och finner yrkandet bifallet. 

BESLUT 
Ledningsutskottet beslutar, 
att planuppdrag 2021/479 Stadsskogen 2:152 avslutas.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skickas till 
Plan- och utvecklingsenheten 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
LEDNINGSUTSKOTTET 

Sammanträdesdatum 

  

2024-10-02 

 

 
 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

Dnr 2024/994 

KSLU § 124 Beslut om avslutande av planuppdrag; Ekebyäng Silvergruvan 1:4 
(2014/273)  

INLEDNING 
Det finns beslutade planuppdrag vars framdrift legat helt still under en längre tid. 
Dessa planer har, lite förenklat, fått sina planuppdrag utan att grundförutsättningar i 
tillräckligt hög grad undersökts och beaktats innan de togs upp för beslut, 
alternativt att förutsättningarna, av olika skäl, under planarbetets gång förändrats 
så att färdigställande av planen blivit svårframkomlig. Skäl för avslutande av 
planuppdraget redogörs för i bilagd PM. 

Beslutsunderlag 
KS 2024.5107 - Missiv 
KS 2024.5108 - PM - Beslut om avslutande av planuppdrag  

Yrkanden 
Ordförande Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet beslutar, 
att planuppdrag 2014/273 Ekebyäng Silvergruvan 1:4 avslutas. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer sitt eget yrkande mot avslag och finner yrkandet bifallet. 

BESLUT 
Ledningsutskottet beslutar, 
att planuppdrag 2014/273 Ekebyäng Silvergruvan 1:4 avslutas. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skickas till 
Plan- och utvecklingsenheten 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
LEDNINGSUTSKOTTET 

Sammanträdesdatum 

  

2024-10-02 

 

 
 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

Dnr 2022/558 

KSLU § 125 Avslutande av planuppdrag; Gärdesta modulskola (2022/558) 

INLEDNING 
Vid ledningsutskottets sammanträde den 22 juni 2024, § 145, beslutades avseende 
framtida fastighetsförsäljning av del av Fastigheten Kristina 4:4, att 
Samhällsbyggnadskontoret ska påbörja en utredning och planändring av området så 
att en försäljning av mark kan genomföras så fort modulerna avetablerats. 

Kriminalvården har intresse för att vidareutveckla och kapacitetshöja 
Salbergaanstalten, och en avsiktsförklaring avseende detta har under juni 2024 
beslutats i Kommunstyrelsen mellan Salberga Fastighetsförvaltning AB 
(”Skandrenting”), Kriminalvården och Sala kommun (KS § 97). Avsiktsförklaringen 
avser att Salberga Fastighetsförvaltning tillsammans med kommunen snabbt ska ta 
fram en ny detaljplan samt möjliggöra förvärv av ytterligare mark. Planen kommer 
initialt avse att planlägga fastigheten där modulskolor finns idag för 
omlastningscentral/logistik samt annan administrativ verksamhet. Dessa behövs 
förläggas utanför murarna när anstalten utökas. Det kan även bli tal om att 
möjliggöra ökade byggrätter för de centrala delarna (inom murarna) för att 
möjliggöra nya byggnadskroppar. I centrala delarna finns idag planlagd prickad 
mark med ett mindre grönområde. 

Marken där modulerna finns idag kommer att avyttras till Salberga Fastighets-
förvaltning AB ”Skandrenting” genom markanvisning enligt avsiktsförklaringen.   

Då försäljning av marken, samt att ett nytt planuppdrag föreslås beslutas, är tidigare 
beslutat planuppdrag obsolet. Planuppdraget bör därför avslutas.   

Beslutsunderlag 
KS 2024.5109 – Missiv 
KS 2024.5110 - Bilaga 1 - Protokollsutdrag KSLU § 145 2022-06-22 

Ärendet föredras av planarkitekt Mikael Byström. 

Yrkanden 
Ordföranden Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet beslutar, 
att planuppdrag 2022/558 – Gärdesta modulskola avslutas. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer sitt eget yrkande mot avslag och finner yrkandet bifallet. 

BESLUT 
Ledningsutskottet beslutar, 
att planuppdrag 2022/558 – Gärdesta modulskola avslutas.  

 

Skickas till 
Plan- och utvecklingsenheten 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
LEDNINGSUTSKOTTET 

Sammanträdesdatum 

  

2024-10-02 

 

 
 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

Dnr 2024/964 

KSLU § 126 Planuppdrag för utvidgning Salberga kriminalvårdsanstalt, 
Kristina 4:245 och del av Kristina 4:4  

INLEDNING 
Kriminalvården förhyr kriminalvårdsanstalten Salberga av fastighetsägaren 
Skandrenting. Kriminalvården önskar utveckla och utöka sin verksamhet inom 
anstalten med både fler intagna och anställda. För att det ska vara möjligt behöver 
Salberga utvecklas i samarbete mellan Kriminalvården, Skandrenting och Sala 
kommun.  

Skandrenting önskar fortsätta utveckla sin fastighet för Kriminalvårdens räkning. 
För att göra det avser Skandrenting att ingå förhandling med kommunen om en ny 
detaljplan och förvärv av ytterligare mark samtidigt som Skandrenting och 
Kriminalvården ingår förhandling om att inom sådan mark utöka och utveckla 
Salberga för Kriminalvårdens behov. 

Uppdraget är brådskande och kommer tas fram med hög prioritet. Inom arton (18) 
månader behöver anpassningar inom dagens kriminalvårdsanstalt vara genomförda. 
Inom arton månader behöver också byggandet av lokaler för administration och 
logistik på angränsande mark påbörjas. För att möjliggöra denna tidplan så måste 
arbetet med detaljplan omedelbart inledas. 

Beslutsunderlag 
KS 2024.5111 - Missiv 
KS 2024.5112 – Bilaga 1 - PM -  
KS 2024.5113 – Bilaga 2 - Protokollsutdrag KS § 97, 2024-06-05 

Ärendet föredras av planarkitekt Mikael Byström 

Yrkanden 
Ordförande Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet beslutar, 
att uppdra till Plan- och utvecklingsenheten att upprätta detaljplan Utvidgning 
Salberga kriminalvårdsanstalt, Kristina 4:245 och del av Kristina 4:4. 

Anders Wigelsbo (C) och Erik Hamrin (M) yrkar bifall till Amanda Lindblads (S) 
yrkande. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer sitt eget yrkande mot avslag och finner yrkandet bifallet. 

BESLUT 
Ledningsutskottet beslutar, 
att uppdra till Plan- och utvecklingsenheten att upprätta detaljplan Utvidgning 
Salberga kriminalvårdsanstalt, Kristina 4:245 och del av Kristina 4:4. 

Skickas till 
Plan- och utvecklingsenheten 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
LEDNINGSUTSKOTTET 

Sammanträdesdatum 

  

2024-10-02 

 

 
 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

Dnr 2024/965 

KSLU § 127 Avslutande av planuppdrag Norrängen (2018/731) 

INLEDNING 
Plan- och utvecklingsenheten fick den 29 maj 2018 i uppdrag att upprätta detaljplan 
för utveckling av centrala Ransta. Nytt inriktningsbeslut togs av kommunstyrelsens 
ledningsutskott den 15 december 2021, § 270, utifrån förhållanden på platsen som 
framkommit vid utredningsarbete till detaljplanen. Planuppdraget har visat sig ha 
stora utmaningar avseende markförhållanden, översvämningsproblematik, 
dagvattenfrågor samt strandskydd. 

Även med reviderad inriktning ser Plan- och utvecklingsenheten problem med 
fortsatt detaljplanering av området, där det skulle krävas ett omfattande 
utredningsarbete för att komma vidare i planeringen, med en osäkerhet i möjlighet 
till att genomföra detaljplanen. I dagsläget bedöms inte planarbetet aktuellt att driva 
vidare i nuvarande form. 

Beslutsunderlag 
KS 2024.5114 – Missiv 

Ärendet föredras av planarkitekt Mikael Byström. 

Yrkanden 
Ordförande Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet beslutar, 
att planuppdrag 2018/731 – Ransta Norrängen avslutas. 

Magnus Edman (SD) yrkar bifall till Amanda Lindblads (S) yrkande. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer sitt eget yrkande mot avslag och finner yrkandet bifallet. 

BESLUT 
Ledningsutskottet beslutar, 
att planuppdrag 2018/731 – Ransta Norrängen avslutas. 

 

 

 

 

 

 

 

Skickas till 
Plan- och utvecklingsenheten 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
LEDNINGSUTSKOTTET 

Sammanträdesdatum 

  

2024-10-02 

 

 
 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

Dnr 2024/995 

KSLU § 128 Nytt planuppdrag Kärrbäcksbo  

INLEDNING 
Syftet med detaljplanen är att pröva möjligheten till att uppföra bostäder i form av 
friliggande villor samt rad/kedjehus. Planläggning av området för tänkta 
användningar har stöd i gällande översiktsplan men allmänna intressen till exempel 
närheten till rekreations- och friluftsområde ska beaktas i planarbetet. 

Beslutsunderlag 
BKS 2024.5115 - Missiv 
KS 2024.5116  - PM - Ansökan nytt planuppdrag Kärrbäcksbo, Ransta 

Yrkanden 
Ordförande Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet beslutar, 
att uppdra till Plan- och utvecklingsenheten att upprätta detaljplan för Kärrbäcksbo, 
del av Kärrbäcksbo 1:28. 

Anders Wigelsbo (C) yrkar bifall till Amanda Lindblads (S) yrkande. 

Erik Hamrin (M) yrkar avslag till Amanda Lindblads (S) yrkande. 

Erik Hamrin yrkar  
att arbetet med framtagande av detaljplan för Kärrbäcksbo, del av Kärrbäcksbo 
1:28, pausas i väntan på slutförd försäljning av tomterna inom området Bältarhagen. 

Anders Wigelsbo (C) yrkar avslag till Erik Hamrins (M) yrkande. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer sitt eget yrkande mot Erik Hamrins yrkande och finner sitt eget 
yrkande bifallet. 

BESLUT 
Ledningsutskottet beslutar, 
att uppdra till Plan- och utvecklingsenheten att upprätta detaljplan för Kärrbäcksbo, 
del av Kärrbäcksbo 1:28. 

Reservationer 
Erik Hamrin (M) och Magnus Edman (SD) inkommer med skriftlig reservation. 

 

 

 

 

Skickas till 
Plan- och utvecklingsenheten 
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Sala 2024-10-03 

            
  

Reservation KSLU 2024-10-02 

Punkt 15: Nytt planuppdrag Kärrbäcksbo 

 

Det är viktigt att planera klokt och strategiskt när det gäller 

utvecklingen av våra områden i kommunen. Just nu står vi dock 

inför ett potentiellt problem som kan påverka både vår detalj-

planering och möjligheten att säkerställa försäljning av tomter. 

Det styret har beslutat upprätta en ny detaljplan för bostäder på 

Kärrbäcksbo 1:28 i Ransta. Detta område finns med i 

översiktsplanen som ett möjligt alterntiv till fler bostäder i Ransta. 

Men det finns en risk som vi måste ta på största allvar. Samtidigt 

som vi inleder arbetet med Kärrbäcksbo, står vi också redo att börja 

sälja tomter inom ett närliggande område – Bältarhagen. 

Vi kan alltså hamna i en situation där vi får konkurrens mellan dessa 

två planer för försäljning och utveckling inom samma geografiska 

område. Det kan resultera i två områden som båda fylls halvvägs och 

där inget av områdena uppnår sin fulla potential.  

Det skulle inte bara fördröja utvecklingen av båda områdena, utan 

också påverka ekonomin negativt, med tomter som står osålda och 

planer som inte realiseras i tid. 

Detta är skälet till att vi istället föreslog att arbetet med Kärrbäcksbo 

1:28 bör pausas tills dess att försäljningen av tomterna inom 

Bältarhagen har slutförts.  

Vi tror att kommunen, genom att koncentrera våra resurser och vår 

uppmärksamhet på ett område i taget, kan säkerställa en mer 

framgångsrik och sammanhållen utveckling.  
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Vårt förslag skulle inte bara bidra till att förhindra oönskad 

konkurrens mellan två närliggande områden, utan också säkerställa 

att de resurser vi lägger på detaljplaner och marknadsföring utnyttjas 

på ett sätt som ger största möjliga utfall för Sala kommun. 

Det handlar om att ha en långsiktig strategi för hur vi bäst utvecklar 

våra områden och samtidigt säkerställer att vi får maximal nytta av 

varje detaljplan vi upprättar. 

 

 

För Moderaterna och Sverigedemokraterna 

Erik Hamrin (M), Oppositionsråd 

Magnus Edman (SD), gruppledare 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
LEDNINGSUTSKOTTET 

Sammanträdesdatum 

  

2024-10-02 

 

 
 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

Dnr 2024/988 

KSLU § 129 Åtgärder för ekonomi i balans, Tekniska kontoret  

INLEDNING 
I delårsrapporten för Tekniska kontoret framgår att kontoret som helhet 
prognostiserar ett underskott på -19,3 miljoner kronor.  

Teknisk chef Åsa Kling presenterar föreslagna åtgärder och åtgärder för en budget i 
balans. Målsättningen med uppdraget är att effektivisera verksamheten med fortsatt 
fokus på hög service, uppnå verksamhetens grunduppdrag samt uppnå en 
långsiktigt hållbar verksamhet. 

Kortsiktigt jobbar kontoret med minskning av personalkostnader, en översyn görs 
innan tjänster tillsätts med vikarier eller att tjänster återrekryteras, totalt har det 
inneburit minskade personalkostnader med 4,3miljoner kronor tom augusti, dock 
med en ökad kostnad för inhyrd personal med cirka 1 miljon kronor.  
Åtgärderna nedan påbörjas under hösten men de flesta ger ingen effekt 2024 utan 
en mer långsiktig effekt. 

SAMHÄLLSFINANSIERADE TRANSPORTER (-7,9 mkr) 

• Byta ut viss busstrafik mot anropsstyrd i syfte att minska kostnaderna 

• Samarbete mellan Skolkontoret och Tekniska kontoret för att minska 
transportbehovet för skolelever 

SAMHÄLLSTEKNISKA (-7,7 mkr) 

• Utreda möjlighet till minskade kostnader genom att avropa från Proceedo 
och därmed kunna avveckla Centralförrådet 

• Utreda vinterväghållning på entreprenad 

• Utreda långsiktigt hållbar förvaltning av vår parkmark 

• Effektivisera och tydliggöra fordonshanteringen samt minska antal fordon 
på Tekniska kontoret samt i bilpoolen. 

FASTIGHET (-8,4 mkr) 

Genom en förbättrad ekonomistyrning och -uppföljning samt underhållsplaner per 
fastighet möjliggörs ett mer strategiskt och effektivt arbetssätt med fastigheterna 
som säkerställer att rätt insatser görs på rätt ställe.  

MÅLTID (-4,0 mkr) 

Samarbete mellan skolkontoret och Tekniska kontoret för att hitta effektiviseringar 
har skett under perioden. Det har resulterat i att 14 enheter inom förskola och skola 
har slagits samman under fyra veckor i sommar med minskad personalkostnad som 
följd. Minska på utbudet utan att tappa i näringsinnehåll. Enheten har bland annat 
genomfört anpassningar i sina menyer utifrån aktuella livsmedelspriser. 

Beslutsunderlag 
KS 2024.5117 - Missiv 
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Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

KSLU § 129 fortsättning  

Yrkanden 
Ordförande Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen beslutar, 
att ge Tekniska kontoret i uppdrag att genomföra åtgärder och utredningar för att 
uppnå ekonomi i balans och återrapportera detta till kommunstyrelsen senast i 
december 2024. 

Anders Wigelsbo (C) yrkar bifall till Amanda Lindblads (S) yrkande.  

Erik Hamrin (M) yrkar tillägg 
att tillse att tekniska kontoret omgående inleder ett arbete med att sänka 
kostnaderna för kommunens bilflotta,  
att kommunen skyndsamt ska samråda med Region Västmanland kring 
möjligheterna att återinföra busstaxor i enlighet med Västmanlands lokaltrafiks 
standardtaxa snarast möjligt,  
att genom beslut på stämma, eller vid behov extrastämma, via uppdaterat 
ägardirektiv begära en utdelning från SHE för räkenskapsåret 2024 om 33% av dess 
vinst, dock minst 8 000 000 kronor,  
att uppdra till kommundirektören att tillse att Sala kommun omgående och fram till 
1 januari 2026 återgår till att använda diesel i stället för HVO100 i sina bilar,  
att uppdra till kommundirektören att tillse att nettokostnaden för elevhemmen på 
Ösby gymnasieskola från och med vårterminen 2025 inte medför en nettokostnad 
för Sala kommun, 
att kommundirektören utöver ovanstående presenterar ett besparingsprogram för 
Sala kommuns verksamheter om 1% av budgeten,  
att uppdra till kommundirektören att utreda möjligheterna att genom strukturella 
förändringar minska kommunens kostnader för skolskjuts,  
att uppdra till kommundirektören att utreda möjligheterna för och genomföra 
åtgärder för att minska måltidsenhetens kostnader, 
att kommunstyrelsen beslutar att ge kommundirektören möjlighet att frångå rätten 
till heltid vid rekrytering av personal till vissa tjänster,  
att kommunstyrelsen beslutar att ge kommundirektören möjlighet att vid behov 
frångå beslutet om att varje skola eller förskola ska ha tillagningskök, samt  
att uppdra till kommundirektören att omgående tillse att de praktiktjänster som 
verksamheten kan ställa till förfogande tilldelas arbetstagare från AME:s 
verksamhet.  

Beslutsgång 
Ordföranden ställer sitt eget yrkande mot avslag och finner yrkandet bifallet. 
Ordföranden ställer Erik Hamrins (M) tilläggsyrkande, att tillse att tekniska kontoret 
omgående inleder ett arbete med att sänka kostnaderna för kommunens bilflotta, mot 
avslag och finner tilläggsyrkandet avslaget. 
Ordföranden ställer Erik Hamrins (M) tilläggsyrkande, att kommunen skyndsamt ska 
samråda med Region Västmanland kring möjligheterna att återinföra busstaxor i 
enlighet med Västmanlands lokaltrafiks standardtaxa snarast möjligt, mot avslag och 
finner tilläggsyrkandet avslaget. 
Ordföranden ställer Erik Hamrins (M) tilläggsyrkande, att genom beslut på stämma, 
eller vid behov extrastämma, via uppdaterat ägardirektiv begära en utdelning från  
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KSLU § 129 fortsättning  

SHE för räkenskapsåret 2024 om 33% av dess vinst, dock minst 8 000 000 kronor, mot 
avslag och finner tilläggsyrkandet avslaget. 
Ordföranden ställer Erik Hamrins (M) tilläggsyrkande, att uppdra till 
kommundirektören att tillse att Sala kommun omgående och fram till 1 januari 2026 
återgår till att använda diesel i stället för HVO100 i sina bilar,  
Ordföranden ställer Erik Hamrins (M) tilläggsyrkande, att uppdra till 
kommundirektören att tillse att nettokostnaden för elevhemmen på Ösby 
gymnasieskola från och med vårterminen 2025 inte medför en nettokostnad för Sala 
kommun, mot avslag och finner tilläggsyrkandet avslaget. 
Ordföranden ställer Erik Hamrins (M) tilläggsyrkande, att kommundirektören utöver 
ovanstående presenterar ett besparingsprogram för Sala kommuns verksamheter om 
1% av budgeten, mot avslag och finner tilläggsyrkandet avslaget. 
Ordföranden ställer Erik Hamrins (M) tilläggsyrkande, att uppdra till 
kommundirektören att utreda möjligheterna att genom strukturella förändringar 
minska kommunens kostnader för skolskjuts, mot avslag och finner tilläggsyrkandet 
avslaget. 
Ordföranden ställer Erik Hamrins (M) tilläggsyrkande, att uppdra till 
kommundirektören att utreda möjligheterna för och genomföra åtgärder för att 
minska måltidsenhetens kostnader, mot avslag och finner tilläggsyrkandet avslaget. 
Ordföranden ställer Erik Hamrins (M) tilläggsyrkande, att kommunstyrelsen beslutar 
att ge kommundirektören möjlighet att frångå rätten till heltid vid rekrytering av 
personal till vissa tjänster, mot avslag och finner tilläggsyrkandet avslaget. 
Ordföranden ställer Erik Hamrins (M) tilläggsyrkande, att kommunstyrelsen beslutar 
att ge kommundirektören möjlighet att vid behov frångå beslutet om att varje skola 
eller förskola ska ha tillagningskök, mot avslag och finner tilläggsyrkandet avslaget. 
Ordföranden ställer Erik Hamrins (M) tilläggsyrkande, att uppdra till 
kommundirektören att omgående tillse att de praktiktjänster som verksamheten kan 
ställa till förfogande tilldelas arbetstagare från AME:s verksamhet, mot avslag och 
finner tilläggsyrkandet avslaget. 

BESLUT 
Ledningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen beslutar, 
att ge Tekniska kontoret i uppdrag att genomföra åtgärder och utredningar för att 
uppnå ekonomi i balans och återrapportera detta till kommunstyrelsen senast i 
december 

Reservationer 
Erik Hamrin (M) och Magnus Edman (SD) inkommer med skriftlig reservation. 

 

 

 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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Reservation KSLU 2024-10-02 

Punkt 16: Åtgärder för ekonomi i balans, Tekniska 
kontoret 

 

Det finns fler orsaker att vara kritisk till styrets hantering av tekniska 

kontorets underskott. Det främsta skälet är såklart senfärdigheten 

som de uppenbarligen tycker sig ha råd med. De problem som 

tekniska kontoret har är kända sedan en lång tid tillbaka och det 

finns ingenting som rättfärdigar att styret inte kommit längre än man 

gjort i detta arbete. 

Vi står nu inför en situation där denna ovilja att agera kommer att 

innebära att verksamheterna inte kan gå vidare med några av 

åtgärderna innan 2024 års resultat har tillåtits sluta med ett 

underskott i storleksordningen 20 miljoner kronors. Eftersom de 

valt att vänta och hoppas så har Sala kommun nu ett hål i sin 

ekonomi som kommer att behöva täckas genom besparingar och 

uteblivna besparingar.  

En annan orsak till kritik är såklart att styret löpande har sagt nej till 

konkreta förslag från oppositionen. Förslag som skulle ha underlättat 

det ekonomiska läget från dag ett, exempelvis byte av drivmedel. Det 

står såklart styret fritt att göra, men om man säger nej till våra förslag 

så måste man också själv komma med förslag som faktiskt gör 

skillnad. Det gör inte styret.  

Trots det arbete som man säger sig göra och de beslut man fattat så 

fortsätter tekniska kontorets ekonomi att försämras. Styret har även 

valt att säga nej till förslag som skulle underlätta och som vi vet att 

förvaltningen förordar. Även det står det styret fritt att göra, men då 

måste de komma med andra förslag.  
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I detta ärende lade vi inte mindre än 11 yrkanden som skulle förbättra 

kommunens ekonomi. Samtliga avslogs av styret. Utan några egna förslag 

på åtgärder som ger verkan för 2024. 

Vi reserverar oss till förmån för våra egna yrkanden och frågar oss om det 

agerande vi ser från styret i ledningsutskottet verkligen är förenligt med 

fullmäktiges uppdrag att driva verksamheten inom tilldelad ram. Siffrorna 

visar med mer än önskvärd tydlighet att så inte är fallet.  

 

 

För Moderaterna och Sverigedemokraterna 

Erik Hamrin (M), Oppositionsråd 

Magnus Edman (SD), gruppledare 
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Dnr 2024/974 

KSLU § 133 Delårsrapport 2024-08-31, Kommunstyrelsens verksamheter och 
överförmyndare  

INLEDNING 
Delårsrapport 2024-08-31, Kommunstyrelsens verksamheter och överförmyndare. 

Beslutsunderlag 
KS 2024.5118 - Verksamhetsberättelse kommunstyrelsen delårsrapport 2024-08-31 
KS 2024.5119 - Bilaga 1. Uppföljning av internkontrollplan KS delårsrapport 2024-
08-31 

Ärendet föredras av stabschef Arminé Kanakanian, stf räddningschef Andreas 
Fernros, ekonomichef Inger Lindström, teknisk chef Åsa Kling 
samhällsbyggnadschef Lars Wedlin, förhandlingschef Isak Holstensson. 
Säkerhetschef David Lugnet, verksamhetscontrollers Mikaela Assarsson och Sofia 
Högerberg samt näringslivschef Cissi Lööv deltar vid ärendets behandling. 

Yrkanden 
Ordförande Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen beslutar, 
att fastställa delårsrapport 20204-08-31 för kommunstyrelsens verksamheter, samt 
att godkänna delårsrapport gällande internkontrollplan för 2024 och lägga den till 
handlingarna. 

Erik Hamrin (M) yrkar tillägg 
att tillse att tekniska kontoret omgående inleder ett arbete med att sänka 
kostnaderna för kommunens bilflotta,  
att kommunen skyndsamt ska samråda med Region Västmanland kring 
möjligheterna att återinföra busstaxor i enlighet med Västmanlands lokaltrafiks 
standardtaxa snarast möjligt,  
att genom beslut på stämma, eller vid behov extrastämma, via uppdaterat 
ägardirektiv begära en utdelning från SHE för räkenskapsåret 2024 om 33% av dess 
vinst, dock minst 8 000 000 kronor,  
att uppdra till kommundirektören att tillse att Sala kommun omgående och fram till 
1 januari 2026 återgår till att använda diesel i stället för HVO100 i sina bilar,  
att uppdra till kommundirektören att tillse att nettokostnaden för elevhemmen på 
Ösby gymnasieskola från och med vårterminen 2025 inte medför en nettokostnad 
för Sala kommun, 
att kommundirektören utöver ovanstående presenterar ett besparingsprogram för 
Sala kommuns verksamheter om 1% av budgeten,  
att uppdra till kommundirektören att utreda möjligheterna att genom strukturella 
förändringar minska kommunens kostnader för skolskjuts,  
att uppdra till kommundirektören att utreda möjligheterna för och genomföra 
åtgärder för att minska måltidsenhetens kostnader, 
att kommunstyrelsen beslutar att ge kommundirektören möjlighet att frångå rätten 
till heltid vid rekrytering av personal till vissa tjänster,  
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KSLU § 133 fortsättning 

 
att kommunstyrelsen beslutar att ge kommundirektören möjlighet att vid behov 
frångå beslutet om att varje skola eller förskola ska ha tillagningskök, samt  
att uppdra till kommundirektören att omgående tillse att de praktiktjänster som 
verksamheten kan ställa till förfogande tilldelas arbetstagare från AME:s 
verksamhet.  

Ajournering 
Sammanträdet ajourneras kl. 17.14 – 17.20. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer sitt eget yrkande mot avslag och finner sitt eget yrkande bifallet. 
Ordföranden ställer Erik Hamrins (M) tilläggsyrkande mot avslag och finner 
tilläggsyrkandet avslaget. 

BESLUT 
Ledningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen beslutar, 
att fastställa delårsrapport 20204-08-31 för kommunstyrelsens verksamheter, samt 
att godkänna delårsrapport gällande internkontrollplan för 2024 och lägga den till 
handlingarna 

Reservationer 
Erik Hamrin (M) och Magnus Edman (SD) inkommer med skriftlig reservation. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 

 

33S
ig

na
tu

re
 re

fe
re

nc
e:

 a
0f

a2
20

d-
e5

47
-4

68
b-

90
3c

-2
22

8b
d3

07
07

4



Sala 2024-10-03 

            
  

Reservation KSLU 2024-10-02 

Punkt 20: Delårsrapport, Kommunstyrelsens verksamheter 

 

Delårsrapporten för kommunstyrelsens verksamheter 2024 visar 

fortfarande en oroande prognos för helåret. Prognosen visar på ett 

underskott i nämnderna på hela -25,3 miljoner kronor. Det är ett 

otroligt allvarligt läge för en kommun som även under 2023 hade ett 

negativt balanskravsresultat. 

Vi vill vara tydlig med att det inom kommunstyrelsens verksamhet  

finns kontor som klarar av sin ekonomi och vi ser stort engagemang 

och beslutsamhet hos personalen bland de kontor som inte gör det. 

Problemet är bristen på politisk styrning och vilja till förändring. 

Från oppositionen har vi gång på gång, i linje med revisorernas 

önskemål, föreslagit att det ska fattas beslut om konkreta åtgärder 

för att hantera de underskott som kommunstyrelsens kontor står 

inför. Vi har föreslagit att det ska tas fram tydliga redovisningar så att 

ledningsutskottet kan följa arbetet som görs.  

Dessa yrkande har tidigare, precis som kategoriskt avslagits av den 

styrande majoriteten. Och vad värre är har prognosen fortsatt visa på 

ett stort underskott. 

Under 2019 när kommunen också stod inför samma situation ska 

tillskapades just en sådan redovisning, vilket underlättade det svåra 

arbetet. 

När det nu är Socialdemokraterna själva som är ansvariga för 

underskottet är det uppenbart inte alls lika viktigt med insyn och 

transparens. Det kan vi från oppositionen bara beklaga. 
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Hanteringen av det nuvarande underskottet är otillräcklig, då styret 

medvetet väljer att inte genomföra, eller ens låta förvaltningen ta 

fram, förslag som skulle kunna rätta till situationen. 

Det finns sätt att hantera underskottet för den som är villig att ta 

ansvar för kommunens framtid. Koalition Sala har under hela 2023,  

 

och nu även under 2024, visat på dessa möjligheter genom sina 

tilläggsyrkanden. 

Vi vill därför reservera oss mot ledningsutskottets beslut att avslå 

våra tilläggsyrkanden.  

Dessa avslagsbeslut gör också att vi starkt ifrågasätter styrets 

ambition att fullgöra sin uppgift att tillse att verksamheten följer 

fullmäktiges beslut att bedriva verksamheten inom tilldelad budget.  

För Koalition Sala 

Erik Hamrin (M), Oppositionsråd 

Magnus Edman (SD), gruppledare 
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Dnr 2024/975 

KSLU § 134 Delårsrapport 2024-08-31, Sala kommun  

INLEDNING 
Delårsrapport 2024-08-31, Sala kommun. 

Beslutsunderlag 
KS 2024.5120 - Delårsrapport 2024-08-31, Sala kommun 
KS 2024.5121 - Nämndernas verksamhetsberättelser Delår 2024-08-31 
KS 2024.5122 - Uppföljning internkontrollplaner Delår 2024-08-31 
KS 2024.5123 - Indikatorsammanställning utvecklingsmål Delår 2024-08-31 
KS 2024.5124 - Måluppföljning Delår 2024-08-31 
KS 2024.5125 - Nämndernas beslutsprotokoll Delår 2024-08-31 

Ärendet föredras av ekonomichef Inger Lindström och stabschef Arminé 
Kanakanian. Controller Anna Cedervång och redovisningsansvarig Anna Eklund 
deltar vid ärendets behandling. 

Yrkanden 
Ordförande Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen hemställer att 
kommunfullmäktige beslutar, 
att godkänna redovisningen av internkontrollplaner 2024, samt 
att godkänna delårsrapport 2024 för Sala kommun. 

Erik Hamrin (M) yrkar tillägg 
att uppdra till kommundirektören att till kommunstyrelsens nästkommande 
sammanträde, från samtliga kontor som för 2024 prognostiserar ett minusresultat, 
inhämta beloppsatta åtgärdslistor för en budget i balans 2024,  
att uppdra till kommundirektören att tillse att förvaltningen skyndsamt föreslår och 
vidtar nya åtgärder för att förbättra tryggheten i våra offentliga miljöer,  
att uppdra till kommundirektören att under 2024 presentera åtgärder för att 
minska med de nu ökande våldsbrotten i Sala kommun, 
att besluta till kommunstyrelsens nästkommande sammanträde tillse att bilaga 21.5 
Måluppföljning kompletteras med målutfallsanalys från respektive kontor och 
korrigeras med avseende på aktuell data och analys, 
att uppdra till kommundirektören att tillse att verksamhetsplanerna för 
verksamhetsåret 2025 innefattar nuläge samt målnivå för samtliga indikatorer och 
en sammanställning av de åtgärder som kommer utföras för att nå dessa mål. 
att kommunens balanskravsresultat framgent ska visas som en egen rad i tabellen 
”Snabbfakta, 4 år i sammandrag” i delårs och bokslut, samt 
att uppdra till kommundirektören att tillse att Kommunfullmäktiges finansiella mål 
arbetas om under budgetprocessen 2026. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer sitt eget yrkande mot avslag och finner yrkandet bifallet. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
LEDNINGSUTSKOTTET 

Sammanträdesdatum 

  

2024-10-02 

 

 
 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

KSLU § 134 fortsättning 

Ordföranden ställer Erik Hamrins (M) tilläggsyrkande, att uppdra till 
kommundirektören att till kommunstyrelsens nästkommande sammanträde, från 
samtliga kontor som för 2024 prognostiserar ett minusresultat, inhämta beloppsatta 
åtgärdslistor för en budget i balans 2024, mot avslag och finner tilläggsyrkandet 
avslaget. 
Ordföranden ställer Erik Hamrins (M) tilläggsyrkande, att uppdra till 
kommundirektören att tillse att förvaltningen skyndsamt föreslår och vidtar nya 
åtgärder för att förbättra tryggheten i våra offentliga miljöer, mot avslag och finner 
tilläggsyrkandet avslaget. 
Ordföranden ställer Erik Hamrins (M) tilläggsyrkande, att uppdra till 
kommundirektören att under 2024 presentera åtgärder för att minska med de nu 
ökande våldsbrotten i Sala kommun, mot avslag och finner tilläggsyrkandet avslaget. 
Ordföranden ställer Erik Hamrins (M) tilläggsyrkande, att besluta till 
kommunstyrelsens nästkommande sammanträde tillse att bilaga 21.5 Måluppföljning 
kompletteras med målutfallsanalys från respektive kontor och korrigeras med 
avseende på aktuell data och analys, mot avslag och finner tilläggsyrkandet avslaget. 
Ordföranden ställer Erik Hamrins (M) tilläggsyrkande, att uppdra till 
kommundirektören att tillse att verksamhetsplanerna för verksamhetsåret 2025 
innefattar nuläge samt målnivå för samtliga indikatorer och en sammanställning av 
de åtgärder som kommer utföras för att nå dessa mål, mot avslag och finner 
tilläggsyrkandet avslaget. 
Ordföranden ställer Erik Hamrins (M) tilläggsyrkande, att kommunens 
balanskravsresultat framgent ska visas som en egen rad i tabellen ”Snabbfakta, 4 år i 
sammandrag” i delårs och bokslut, mot avslag och finner tilläggsyrkandet avslaget. 
Ordföranden ställer Erik Hamrins (M) tilläggsyrkande, att uppdra till 
kommundirektören att tillse att Kommunfullmäktiges finansiella mål arbetas om 
under budgetprocessen 2026, mot avslag och finner tilläggsyrkandet avslaget. 

BESLUT 
Ledningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen hemställer att kommunfullmäktige 
beslutar, 
att godkänna redovisningen av internkontrollplaner 2024, samt 
att godkänna delårsrapport 2024 för Sala kommun. 

Reservationer 
Erik Hamrin (M) och Magnus Edman (SD) inkommer med skriftlig reservation. 

 

 

 
 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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Reservation KSLU 2024-10-02 

Punkt 20: Delårsrapport, Kommunstyrelsens verksamheter 

 

Det går inte bra för Sala kommun. Prognosen för 2024 visar på ett 

underskott i nämnderna på hela -97,8 miljoner kronor och ett 

balanskravsresultat på -64,4 miljoner kronor. Det är ett mycket 

allvarligt läge för en kommun som även under 2023 hade ett negativt 

balanskravsresultat. 

Den skuld på 97 miljoner som styrets politik lett till måste nu betalas 

tillbaka till Salaborna. Det kommer inte bli roligt. 

Vare sig det gäller skola, äldreomsorg, socialtjänst eller 

kommunstyrelsen så har styret förlorat kontrollen över ekonomin. 

Eller gett upp. Klart är att det inte vidtas nödvändiga åtgärder för att 

klara ekonomin, trots att man redan vid årets början visste att 

verksamhetsplanerna inte var genomförbara. Pengarna skulle inte 

räcka för att leverera det som styret beställde.  

Resultatet ser vi nu. På grund av den ekonomiska kris som uppstått 

så tvingas styret nu minska omfattningen på de investeringar som 

planerats för de kommande åren. Pengarna har tagit slut. Pengarna 

som skulle gå till exempelvis badhus, ett nytt torg eller underhåll av 

våra fastigheter har gått åt till att driva verksamhet styret inte 

budgeterat för. I slutändan betalar Salaborna för styrets oförmåga att 

sköta ekonomin.  

Den som är optimistisk hade ju kunnat hoppas att alla dessa pengar 

som spenderats skulle ha gett fantastiska resultat, vi har svårt att se 

det. Hittills har året bjudit på vildvuxna gräsmattor i våra parker som 

blivit tillhåll för sorkar och fästingar, otryggheten i våra offentliga 
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miljöer har ökat, fler våldsbrott anmäls, Sala har tappat 15 platser i 

rankingen över företagsklimat, vi klarar inte av våra tillsynsmål, 

befolkningstalet viker och medborgarna upplever att dialogen mellan 

företag och kommunens beslutsfattare försämrats. 

Resultatet som en offentlig organisation levererar och hur det 

påverkar kommunen är en samverkan av politisk styrning och 

verksamhetens arbete utifrån den styrningen. Det är därför viktigt att 

i sammanhanget påpeka att den kritik vi riktar mot delårsrapporten 

inte riktas mot kommunens personal. Personalen har under detta år, 

precis som under 2023, varit tydliga med vilken effekt den politiska 

styrningen skulle få på det ekonomiska resultatet och verksamhetens 

leverans. 

Vår kritik riktar sig mot styrets sätt att lösa sin uppgift. Siffrorna och 

måluppföljningen talar sitt tydliga språk. Sala kan bättre.  

För att komma tillrätta med de problem kommunen har så har vi 

under detta ärendets behandling lämnat ett antal tilläggsyrkanden. 

Dessa kompletterar våra yrkanden i ärendet som behandlar 

kommunstyrelsens egen delårsrapport. Dessa har avslagits av styret.  

Dessa avslagsbeslut gör också att vi starkt ifrågasätter styrets 

ambition att fullgöra sin uppgift att tillse att verksamheten följer 

fullmäktiges beslut att bedriva verksamheten inom tilldelad budget. 

Vi vill därför reservera oss mot ledningsutskottets beslut att avslå 

våra tilläggsyrkanden.  

 

För Koalition Sala 

Erik Hamrin (M), Oppositionsråd 

Magnus Edman (SD), gruppledare 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
LEDNINGSUTSKOTTET 

Sammanträdesdatum 

  

2024-10-02 

 

 
 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

Dnr 2024/981 

KSLU § 135 Redovisning av motioner som ej behandlats inom ett år, hösten 
2024  

INLEDNING 
Enligt kommunallagen, 5 kap 35 §, skall motioner beredas så, att fullmäktige kan 
fatta beslut inom ett år från det att motionen väcktes. Om beredning inte kan 
avslutas inom denna tid, skall detta och vad som kommit fram vid beredningen 
anmälas till fullmäktige inom samma tid. Fullmäktige får då avskriva motionen från 
vidare handläggning.  

Enligt fullmäktiges arbetsordning skall kommunstyrelsen göra denna redovisning 
vid fullmäktiges ordinarie sammanträden i april och oktober. 

Beslutsunderlag 
KS 2024.5126 – Missiv 
KS 2024.5127 - Redovisning av motioner som ej behandlats inom ett år, hösten 2024 

Yrkanden 
Ordförande Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen hemställer att 
kommunfullmäktige beslutar, 
att godkänna redovisningen och lägga den till handlingarna. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer sitt eget yrkande mot avslag och finner yrkandet bifallet. 

BESLUT 
Ledningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen hemställer att kommunfullmäktige 
beslutar, 
att godkänna redovisningen och lägga den till handlingarna 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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LEDNINGSUTSKOTTET 

Sammanträdesdatum 

  

2024-10-02 

 

 
 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

Dnr 2024/982 

KSLU § 136 Redovisning av medborgarförslag som ej behandlats inom ett år, 
hösten 2024  

INLEDNING 
Enligt kommunallagen, 5 kap 35 §, ska medborgarförslag beredas så att fullmäktige 
kan fatta beslut inom ett år från det att motionen väcktes. Om beredning inte kan 
avslutas inom denna tid, ska detta och vad som kommit fram vid beredningen 
anmälas till fullmäktige inom samma tid. Fullmäktige får då avskriva 
medborgarförslaget från vidare handläggning.  

Enligt fullmäktiges arbetsordning ska kommunstyrelsen göra denna redovisning vid 
fullmäktiges ordinarie sammanträden i april och oktober.  

Beslutsunderlag 
KS 2024.5128 - Missiv 
KS 2024.5129 - Redovisning av medborgarförslag som ej behandlats inom ett år, 
hösten 2024 

Yrkanden 
Ordförande Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen hemställer att 
kommunfullmäktige beslutar, 
att godkänna redovisningen och lägga den till handlingarna. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer sitt eget yrkande mot avslag och finner yrkandet bifallet. 

BESLUT 
Ledningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen hemställer att kommunfullmäktige 
beslutar, 
att godkänna redovisningen och lägga den till handlingarna. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

Dnr 2024/983 

KSLU § 137 Redovisning av verkställande av bifallna motioner och 
medborgarförslag, hösten 2024  

INLEDNING 
Kommunfullmäktige beslutade, KF § 10, 2009-01-29 att bifalla Motion om 
redovisning av verkställandet av bifallna motioner och medborgarförslag. Motionären 
föreslog att kommunfullmäktige ska erhålla en redovisning av de motioner och 
medborgarförslag som bifallits med ännu inte verkställts. 

Beslutsunderlag 
KS 2024.5130 - Missiv 
KS 2024.5131 - Redovisning av verkställande av bifallna motioner och 
medborgarförslag, hösten 2024 

Yrkanden 
Ordförande Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen hemställer att 
kommunfullmäktige beslutar, 
att godkänna redovisningen och lägga den till handlingarna. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer sitt eget yrkande mot avslag och finner yrkandet bifallet. 

BESLUT 
Ledningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen hemställer att kommunfullmäktige 
beslutar, 
att godkänna redovisningen och lägga den till handlingarna. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

Dnr 2024/1 

KSLU § 138 Anmälningsärenden kommunstyrelsens förvaltning 
/ledningsutskott  

INLEDNING 
Sammanställning av anmälningsärenden. 

Yrkanden 
Ordförande Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet beslutar, 
att lägga anmälningsärendena till handlingarna. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer sitt eget yrkande mot avslag och finner yrkandet bifallet. 

BESLUT 
Ledningsutskottet beslutar, 
att lägga anmälningsärendena till handlingarna. 
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Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

Dnr 2024/4 

KSLU § 139 Information/övriga frågor  

INLEDNING 
I slutet av augusti meddelade SJ att man kommer att sluta köra sina regionaltåg på 
sträckan Stockholm-Uppsala från och med den 15 december i år.  
Amanda Lindblad (S) delger att hon fått information om att Mälardalstrafik planerar 
att successivt utöka antalet avgångar med Mälartåg från den 15 december. Störst 
utökning blir det mellan Stockholm och Uppsala men även mellan Västerås och Sala 
ökas antalet avgångar. 

Yrkanden 
Ordförande Amanda Lindblad (S) yrkar, 
att ledningsutskottet beslutar, 
att lägga informationen till handlingarna. 

Beslutsgång 
Ordförande ställer sitt eget yrkande mot avslag och finner yrkandet bifallet. 

BESLUT 
Ledningsutskottet beslutar, 
att lägga informationen till handlingarna. 
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Detta dokument är elektroniskt signerat och juridiskt bindande.	

Ordförande: Amanda Lindblad Sekreterare: Malin Selldén Wahlman
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